

ISSN 1006-0316

CN 51-1131/TH

MACHINERY

机械

2019年 第46卷 第12期

12

No. 12
VOLUME 46

- 主管：四川省经济和信息化厅
- 主办：四川省机械研究设计院



ISSN 1006-0316



定价：10.00元

- 中国核心期刊（遴选）数据库收录期刊
- 中国学术期刊综合评价数据库统计源期刊
- 中国学术期刊网络出版总库收录期刊
- 中文科技期刊数据库收录期刊
- CNKI系列数据库收录期刊
- 超星期刊域出版平台数据库收录期刊

万方数据

综述

- 1 金属激光三维打印技术的缺陷分析及其抑制对策 汤椹晖, 涂婷, 孙志丹, 等

设计与研究

- 9 自动钻铆通孔深度在线测量精度影响因素分析与实验研究 吴年汉, 陶冶, 王新
15 考虑液体黏性传动的湿盘制动器ATF温度场的解析模型 赵波, 王梓羽, 惠源
22 Brokk60机器人机械臂的动力学建模与仿真 薛帅, 邹树梁, 刘军
27 反求和ABS快速原型件与硬材质装配实验研究 张利华, 许耀东
32 一种森林灭火弹战斗部爆炸的数值模拟 王紫民, 武建德

零部件分析与设计

- 36 基于ANSYS WorkBench的水轮机进水蝶阀的结构分析与优化 张融, 殷德奎, 涂旭升, 等
42 基于拓扑优化方法的机床立柱轻量化设计 张璐, 杨洋, 李嘉豪, 等
47 树脂矿物复合材料浇铸机床床身变形分析 刘雪垠, 冯岚, 肖夏, 等
53 660MW超超临界机组高压旁路阀内漏分析与国产化改造 李铁青
61 基于ANSYS的主轴箱优化设计 欧昭, 胡真清, 黄日恒

产品开发与设计

- 67 医用床单更换设备张紧正位系统研制 金杜挺
73 基于物联网技术的智能宠物投喂器的设计与制作 陆晟恺
76 基于功能技术矩阵的双八字无碳小车设计 吴森尧, 黄成亮, 范超, 等

总目次

2019年总目次

版权声明

为适应我国信息化建设, 扩大本刊及作者知识信息交流渠道, 本刊已被中国学术期刊网络出版总库及CNKI系列数据库、中国核心期刊(遴选)数据库、中文科技期刊数据库、超星期刊域出版平台数据库等收录, 其作者文章著作权使用费与本刊稿酬一次性给付。如作者不同意文章被收录, 请在来稿时向本刊声明, 本刊将做适当处理。

作者所投稿件文责自负, 如有版权纠纷与本刊无关。

网上数据库

中国学术期刊(网络版) & 中国学术期刊网络出版总库
CNKI系列数据库
中国学术期刊综合评价数据库
中国核心期刊(遴选)数据库
中文科技期刊数据库
超星期刊域出版平台数据库

- 1 Defect Analysis and Countermeasures of Metal Laser 3D Printing Technology
TANG Binghui, XU Ting, SUN Zhidan, et al.
- 9 Analysis and Experimental Research on Influencing Factors of On-Line Measurement Accuracy of Through Hole Depth for Automatic Drilling and Riveting
WU Nianhan, TAO Ye, WANG Xin
- 15 2D Analytical Solutions of Thermal Behavior for Automotive Transmission Fluid Considering Hydroviscous Drive in Wet Brakes
ZHAO Bo, WANG Ziyu, HUI Yuan
- 22 Dynamic Modeling and Simulation of Brokk60 Robot Manipulator
XUE Shuai, ZOU Shuliang, LIU Jun
- 27 Experimental Study on Reverse Design and Rapid Prototyping ABS Part Assembly with Hard Material
ZHANG Lihua, XU Yaodong
- 32 The Explosion Simulation of a New Forest Fire Extinguishing Bomb
WANG Zimin, WU Jiande
- 36 Structural Analysis and Optimization of Turbine Inlet Butterfly Valve Based on ANSYS WorkBench
ZHANG Rong, YIN Dekui, XU Xusheng, et al.
- 42 The Lightweight Design of Machine Column Based on Topology Optimization
ZHANG Lu, YANG Yang, LI Jiahao, et al.
- 47 Deformation Analysis of Machine Tool Bed Cast with Resin Mineral Composite
LIU Xueyin, FENG Lan, XIAO Xia, et al.
- 53 Analysis and Discussion on Domestic Transformation of the High-Pressure Bypass Valve Which is Equipped with 660MW Ultra-Supercritical Unit
LI Tiejing
- 61 Optimization of Headstock Based on ANSYS
OU Zhao, HU Zhenqing, HUANG Riheng
- 67 Development of Tension and Position System for Medical Sheet Replacement Equipment
JIN Duting
- 73 Design and Manufacture of Intelligent Pet Feeder Based on Internet of Things Technology
LU Shengkai
- 76 Design of Double Eight Character Carbon-Free Car Based on Functional Technology Matrix
WU Senyao, HUANG Chengliang, FAN Chao, et al.

Copyright Statement

MACHINERY has been included in Chinese Academic Journal Network Publishing Database(CAJNPD) and series database of CNKI, the core Chinese periodicals (selection) database, Chinese Sci-tech Journals Database, and the database of Chaoxing publication platform. We offer a one-time payment of the author's copyright royalties and remuneration. If the author disagrees with the inclusion of the article, please state to us when submitting the article and we will handle it appropriately.

Authors are accountable for their articles. We assume no responsibility for any copyright disputes

Online Database

- Chinese Academic Journal (Network Edition) & Chinese Academic Journal Network Publishing Database (CAJNPD)
- Series Database of CNKI
- Chinese Academic Journals Comprehensive Evaluation Database of(CAJCED)
- The Core Chinese Periodicals (Selection) Database
- Chinese Sci-tech Journals Database
- The Database of Chaoxing Publication Platform